
C79说明书 操作说

产品概览

Product  Overview

明
1.蓝牙模式：

（1）将产品插入电源，打开手机蓝牙，搜索蓝牙名称：HUD-BT-CAR Kit ，点
击连接配对成功，然后匹配好FM频率。就可以听音乐或者拨打电话。
（2）来电自动报电话号码功能。
（3）来电时按一下      键接听电话。
（4）如果想拒接来电，长按      键。
（5）当打开手机GPS导航时，可以通过车内的音响播报GPS导航，使你驾驶更
加安全。
（6） 苹果手机连接蓝牙后需把手机音量调大。 

3.调频功能：
(1)如果要更换FM频率，长按     键，就可以激活频率，当显示屏闪烁时，可

以通过按     和     调节频率。
(2)切换歌曲：按一下     和     即可切换上下曲。
(3)车载MP3的频率范围（88.1-107.9MHz），产品点亮时，显示屏会出现一个频

率，为了使用音质达到最佳，把汽车的频率调到一个空的频率，再把产品匹配好频率。

5.公里/英里

4.GPS

（1）短按公里/英里切换，长按限速设置，可以通过按     和     时速加减。

6.断电记忆：
每次产品断电重启后，系统会自动连接蓝牙，或者自动记忆FM频率和U盘
里面的歌曲，当你再次启动设备时，产品会继续播放当前播放的歌曲。

当GPS信号在搜索定位时，方向指针在转动，当GPS搜索到信号，会显示
当地的时间，方向指针定格所在的方向 温馨提示:GPS信号在地下室，
或者建筑物比较高的遮挡物是会有延迟。

技术参数：
工作电压：5V
播放格式：MP3/WAV
蓝牙版本：5.3
蓝牙传输距离：5米
蓝牙话筒有效距离：0.5—2米
FM频率：88.1-107.9MHZ

注意事项：
1．本产品内置天线，所以请避免使用信号强烈的广播频率，可以将FM调空频率，
 以便获得更好的声音效果。
2．当正在使用调频时，切勿把车载蓝牙音量调到最大，以免失真。
3．使用手机不同，操作蓝牙的方式也不一样，有些手机在断电后通电时，可能不
支持自动播放音乐，需要手动点播放。
4．通话过程中，如果声音不够大，请手动调节产品/手机/车载系统的音量。
5．不要在高温，粉尘或潮湿的环境中使用产品。
6．本产品长期不使用时，应从汽车点烟器口拔下，正常使用时，等汽车启动后再
插上使用，避免点火电压过高损坏。
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C79 User Manual Operat ing instruct ions
      Thank you very much for purchasing this product.please read the manual carefully 
before use

1.Bluetooth mode:
(1) Product plugged into power supply, enable the phone Bluetooth, search
the Bluetooth name: HUD-BT-CAR Kit, click and pair, and then match the FM frequency
between the product and car radio.af ter done, You can enjoy the music or make the
hands-free call.
(2) When there is an incoming call, there is a voice prompt to report telephone number. 
(3)Press the mult ifunct ional but ton       to pickup the incoming call automat ically. 
(4) Long press the mult ifunct ional but ton       to reject the incoming call. 
(5) When using the smartphone navigat ion funct ion,please use this product for voice 
navigat ion report funct ion for more safety driving 
(6) For iOS,you need to turn up the iPhone volume for the first t ime use

3.FM funct ion:
(1)  If you want to change the FM frequency, long press       for to act ivate
the FM mode. When the display is flashing, press       to        adjust the fm frequency. 
(2)  Switch songs:press       to      choose next/prev.song
(3)  The frequency range is 88.1-107.9MHz,In order to ensure the best sound 
quality, please choose an empty frequency to avoid conflict with local radio stat ion, 
then match frequency between the product and car radio

5.Kilometers/miles

4.GPS

Short press to toggle kilometers/miles, long press to set the speed limit,
which can be increased or decreased by pressing        and       Hourly.

6.Power-off memory:
When this product is powered off and restart, the Bluetooth will automat ically 
reconnect to the mobile,remember the FM frequency and replay the U-disk song 
played last t ime automat ically before power off

Technical Parameters:
Working voltage: 5V
Music format support: MP3/WAV
Bluetooth version: V5.3
Bluetooth transmission distance: 5M
Bluetooth microphone effect ive distance: 0.5-2M
FM frequency: 88.1-107.9MHz     

Warm Tips:
1.This product contains built in antenna, Please choose an unoccupied FM frequency in 
order to get a bet ter sound quality. 
2.Please turn the car radio volume properly to avoid distort ion.
3.Due to the phone is different,for some phones may not support BT re-connect ion and 
music automat ically playback.If that happened, you need to manually click to play.
4.If the sound is not loud enough during the call, please manually adjust the volume of 
the product/mobile phone/car radio. 
5.Do not use this product in high temperature, dusty or humid environment.
6.Plug out this product from the cigaret te lighter if it is not in use for a long t ime.Put this
product into cigaret te light af ter the car engine is started to avoid any possible damage 
of high voltage on this product.
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感谢您购买此款产品，使用前请仔细阅读操作说明书，以确保正确使用。

2.TF模式:
（1）插入TF卡，车内音响自动播放TF内的音乐.
（2）可以通过按       和        来控制音乐声音的大小，也可以通过汽车音量键来控
制音量.

2. TF card:
(1)Insert the TF card, the car audio automa�cally plays the music in the TF card.
(2)You can control the music volume by press          and           , best, you can also control the 
volume through the car volume bu�on.

短按上一曲 ，长按音量减 时速减 短按公里/英里切换，长按限速设置

TF卡

短按灯光颜色切换，长按时间设置

短按下一曲，长按音量加 时速加 

短按播放/暂停，长按频率设置

Short press on the previous song, 
long press on volume down, speed down. 

Short press to toggle kilometers/
miles, long press to set speed limit

TF card

Short press light color switching,
long press time setting

Short press next song, 
long press Volume up Speed up 

Short press play/pause, 
long press frequency setting

When the GPS signal is searching for posi�oning, the direc�on pointer is rota�ng. 
When the GPS finds the signal, it will display the local �me and the direc�on pointer
will freeze. Tips: The GPS signal will be delayed in the basement or if there are taller
obstruc�ons in the building.



FCC Statement
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device,
pursuant to Part 15 of the FCC Rules.
These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a
residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy
and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful
interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is
connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two
conditions:(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept
any interference received, including interference that may cause undesired operation.
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance
could void the user's authority to operate the equipment.
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an
uncontrolled environment. This equipment should be installed
and operated with minimum distance 20cm between the radiator & your body.
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